

機密推薦書

CONFIDENTIAL RECOMMENDATION FORM

I. 下列各項由申請人填寫(注意:必須填寫* 以外各項)

To be completed by the applicant. (Important. Leave no blank except *)

申請人姓名 中文 英文
Name of Applicant: _____ (in Chinese): _____ (in English)

申請學校名稱 中文 * 英文
Institute of choice: _____ (in Chinese): _____ (in English)

擬攻讀課程

Programme applied for ☐ 碩士課程

Master's Programme

1. 請在下列表格中填寫有關申請人資料, 包括其學歷、工作經驗、學術成就、研究興趣、個人特長、其他資料等。
Please fill in the following table with information about the applicant, including his/her education, work experience, academic achievements, research interests, personal strengths, and other information.

2. 請在表格中填寫有關申請人資料, 包括其學歷、工作經驗、學術成就、研究興趣、個人特長、其他資料等。
Please fill in the following table with information about the applicant, including his/her education, work experience, academic achievements, research interests, personal strengths, and other information.

3. 請在表格中填寫有關申請人資料, 包括其學歷、工作經驗、學術成就、研究興趣、個人特長、其他資料等。
Please fill in the following table with information about the applicant, including his/her education, work experience, academic achievements, research interests, personal strengths, and other information.

Please rate the applicant's abilities in the following characteristics comparison with other students you have taught or other employees you have worked with or supervised:

	優異 Excellent (upper 5%)	良好 Good (6 - 20%)	滿意 Satisfactory (21 - 50%)	普通或以下 Average or below (lower 50%)	無從判斷 No basis for Judgment
智識能力 Intellectual ability					
對擬攻讀科目之知識程度 Knowledge in subject of proposed study					
中文程度 Knowledge of Chinese					
創造力 Initiative					
毅力 Perseverance					
判斷力 Judgment					

100